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Svečanom sjednicom Općinskog vijeća obilježen je Dan Općine Cestica. Bila je to prigoda

za osvrt na proteklih godinu dana, kao i najavu budućih planova.

Svečanost je otvorio predsjednik Općinskog vijeća Darko Majhen  koji je rekao kako je u

prošloj godini održano devet sjednica na kojima je odrađeno 50-ak točka, a većina njih

usvojena je jednoglasno. Istaknuo je i da se sjednice održavaju na visokoj razini te da su

rasprave  temeljene  na  argumentima.  Zahvalio  je  Vladi  Republike  Hrvatske  i  resornim

ministarstvima, kao i javnim poduzećima s kojima Općina ima odličnu suradnju

U svom govoru načelnik  Općine Cestica Mirko Korotaj  naglasio  je kako su nastavili  s

provedbom projekata u raznim društvenim područjima, a s ciljem kvalitetnijeg života svojih

mještana.

-  Za  kvalitetan  društveni  i  obiteljski  život  potrebno  je  jako  gospodarstvo.  Da  bi

gospodarstvo bilo konkurentno nužna je moderna komunalna infrastruktura, a da bismo



uopće bili konkurentni u bilo kojemu segmentu potrebni su kvalitetni odgoj i obrazovanje –

rekao je, između ostalog, u svom govoru, načelnik Korotaj pobrojavši projekte. - Općina

godišnje  iz  svog proračuna izdvaja  2.500.000,00 kuna za  djecu i  mlade,  što  je  25  %

izvornog proračuna. Jedna od bitnih investicija na području općine Cestica je izvođenje

radova  na  Aglomeraciji  gdje  je  nositelj  investicije  Varkom Varaždin,  a  Općina  Cestica

sufinancira radove sa 5 mil. kn, a Hrvatske vode preko EU sredstava razliku od 95 mil. kn.

Od ostalih komunalnih investicija tu su izgradnje nerazvrsatnih cesta (6 dionica), završetak

radova na izgradnji  oborinske odvodnje i  nogostupa uz županijsku cestu gdje sredstva

osiguravaju  Županijska  uprava  za  ceste  75%  (1.500.000,00)  i  Općina  Cestica  25%

(500.000,00 kn). U tijeku su radovi na sanaciji klizišta u Natkrižovljanu. Također vrijedna

investicija  na  području općine  Cestica  je  projekt  Parka Križovljangrad.  Općina Cestica

dobro se pripremila za nove projekte i iste kandidirala prema određenim institucijama te

ima već odobrene projekte poput rekonstrukcija Dječjeg vrtića Cestica i Društvenog doma

Gornje Vratno, izgradnjia Društvenog doma Jarki i projekt ulaganja u igralište dječjeg vrtića

- rekao je načelnik Korotaj te dodao kako uz ovo, Općina ima pripremljeno i 10-tak novih

projekata koji se prije svega odnose na razvoj turizma.

Na  Danu  Općine,  vodstvu  i  mještanima  čestitala  je  i  zamjenica  župana  Varaždinske

županije Silvija Zagorec.

-  Ovakva  kombinacija  uspješnog  i  proaktivnog  općinskog  vodstva  te  građana  koji  su

uključeni u društveni život općine daje jasnu sliku o tome da danas Cestica živi svih 365

dana u godini što je čini privlačnim domom za mlade obitelji. Ovdje se gradi i radi. Osim

razvijenog  društvenog,  kulturnog  i  sportskog  života  na  području  cijele  općine,  imate

izrazito razvijenu komunalnu infrastrukturu, poduzetnička zona doživljava pravi zamah, a

konstantno  uređenje  i  opremanje  društvenih  domova  te  dječjih  igrališta  kao  i  briga  o

najstarijim  mještanima  općine  uvijek  vam  je  bila  prioritet.  Time  stvarate  i  osiguravate

pretpostavke za kvalitetan život svojih mještana, od onih najmanje dobi pa sve do onih

najstarijih – rekla je zamjenica Zagorec.

Čestitke vodstvu općine na postignutim rezultatima uputio je gradonačelnik Belišća Dinko

Burić, a u ime svih načelnika i gradonačelnika obratio se gradonačelnik Grada Lepoglave

Marijan Škvarić. Riječi pohvale Općini i mještanima, u ime saborskih zastupnika, uputio je

zastupnik  Siniša  Jenkač.  Sjednici  su  još  prisustvovali  i  saborska  zastupnica  Barbara

Antolić Vupora i predsjednik Županijske skupštine dr.sc. Josip Križanić. Svečana sjednica



bila je i prigoda da za podjelu javnih priznanja. Nagrada Općine Cestica dodijeljena je tako

HEP-u  Operatoru  distribucijskog  sustava  d.o.o.  –  Elektri  Varaždin,  Cvjećarsko  –

aranžerskom obrtu Krizantema dok se Grb Općine Cestica dodijelio Predragu Dobrotiću i

Vladi Kumeru. Općinski načelnik dodijelio je nagrade učenicima Mariji Kos, Mariji Brežni i

Karlu Levaniću koji su postigli iznimne rezultate u svom obrazovanju.






